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Από το υπ’ αριθ. 11/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 241/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης 
επί του 2ου θέματος "Ονομασία  του 
Δημοτικού Άλσους περιοχής  Παπάγου σε 
"Άλσος Πατριάρχου  Βαρθολομαίου " 

 
       Σήμερα 10 Μαϊου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 6-5-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Π. Πιτούλιας Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης M. Σουμελίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Χ.  Σκουμπόπουλος  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου  
6. K. Aσλάνογλου Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
7. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση    της    υπ’  αριθ.     243/99 
14. Ν. Χαμαλής απόφασης    αποχώρησαν     οι     κ.  κ.     Γ.     Ουρσουζίδης,   Π.  
15. Σ. Γεωργιάδης Αγαθαγγελίδης. 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)  Κατά     τη    συζήτηση   της   υπ’   αριθ.  255/99     απόφασης 
17. Α. Ταραλάς αποχώρησαν    οι   κ.κ.   Ι.    Κουρουζίδης,   Κ.    Γκαβαϊσές,    Σ. 
18. Χ. Γεωργιάδης Παναγιωτίδης. 
19. Β. Γιαννουλάκης 3)  Κατά     τη    συζήτηση     της   υπ’  αριθ. 259/99     απόφασης 
20. Σ.  Παναγιωτίδης αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
21. Λ. Τσαβδαρίδης  
22. Θ.  Σιδηρόπουλος  
23. Ε. Σοφιανίδης  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Ε. Κουκουρδής  
26. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 6-5-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που 
έχει ως εξής: 

Με αφορμή την επίσημη επίσκεψη του Οικουμενικού Πατριάρχη, κ.κ. 
Βαρθολομαίου, και της συνοδείας του στην Ημαθία στις 29-31 Μαϊου τρ. έ, καθώς 
και το  υπόλοιπο  πρόγραμμα επίσημης υποδοχής και απονομής τιμών από  πλευράς 
Δήμου μας, 

παρακαλείται το  Συμβούλιο να αποφασίσει για την έγκριση ή μη ονομασίας  
του Δημοτικού Άλσους  περιοχής Παπάγου σε "Άλσος Πατριάρχου Βαρθολομαίου". 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Στις συζητήσεις που είχαμε με τον σεβασμιότατο κ. Παντελεήμονα 
μας μετέφερε τη σκέψη και την άποψη ότι επειδή ο Πατριάρχης κάνει μία 
ενσυνείδητη προσπάθεια τα τελευταία χρόνια και  ενεργοποιείται στα ζητήματα 
ευαισθησίας για το περιβάλλον ίσως θα ήταν ενδιαφέρον να εξετάσουμε εάν το 
Άλσος Παπάγου, που έχει μείνει εθιμοτυπικά μ' αυτό το όνομα θα έπρεπε να πάρει 
μία επίσημη ονομασία, ακριβώς γι' αυτόν τον συμβολισμό ως Άλσος Πατριάρχη 
Βαρθολομαίου. 
 Αυτό το ερέθισμα μεταφέρω στο σώμα. 
 Σοφιανίδης :Είχε κάνει μία πρόταση στο παρελθόν ο κ. Σκουμπόπουλος για τη 
θέσπιση τιμών και διακρίσεων. 
 Πρόεδρος :Είναι σχεδόν έτοιμο από την επιτροπή και θα έρθει στα επόμενα 
ΔΣ. 
 Σοφιανίδης :Το Αλσος Παπάγου, χωρίς να είναι επίσημη η ονομασία του, 
είναι στη συνείδηση του κόσμου μ΄αυτή την ονομασία. Και κατά τη γνώμη μου έτσι 
πρέπει να μείνει. Είναι άστοχο να ονομαστεί αλλιώς. Αν θα πρέπει να ονομαστεί 
κάποιο κτίριο να το συζητήσουμε τώρα. 
 Δήμαρχος :Σας είπα με ποιά σκέψη ήρθε αυτή η εισήγηση. Να τονίσω κι ας 
πάρω εγώ την ευθύνη. Εάν η απόφαση δεν είναι ομόφωνη  προτιμώ ν΄αποσυρθεί το 
θέμα διότι είναι πολύ άσχημο να γίνει δεκτή κατά πλειοψηφία ή να απορριφθεί η 
εισήγηση. 
 Αγαθαγγελίδης :Θέλω να κάνω  τοποθέτηση και να γραφεί στα πρακτικά. 
 Δήμαρχος :Αν υπάρχουν επιφυλάξεις το αποσύρω το θέμα. 
 Αγαθαγγελίδης :Στη μέση της συζήτησης; 
 Πρόεδρος :Όταν διαπιστώσεται ότι δεν είναι ώριμο το θέμα. Εχει ξανασυμβεί 
αυτό. 
 Αγαθαγγελίδης :Ένα σχόλιο θα το κάνω. 
 Δήμαρχος :Κάνω διαδικαστική πρόταση στο σώμα ν' αναβληθεί το θέμα να 
πάει αρμόδια επιτροπή και μετά να έρθει πάλι, αν  κρίνει η επιτροπή. 
 Αγαθαγγελίδης :Προτείνω ν' ανακηρύξουμε το άλσος  Παπάγου σε άλσος 
Πατριάρχου Βαρθολομαίου με μία  προϋπόθεση.  Με δεδομένο  το ενδιαφέρον του 
για τα οικολογικά ζητήματα να καθαρίσουμε το άλσος, να κάνουμε μία εξόρμηση 
πάνδημη και να το καθαρίσουμε για να μείνει κάτι για την πόλη. 
 Πρόεδρος :Σας παρακαλώ κ. Αγαθαγγελίδη. 
 Δήμαρχος :Εχετε υποχρέωση ν' αφαιρείτε το λόγο. Βάλτε την πρόταση σε 
ψηφοφορία. 
 Πρόεδρος :Ο κ. Αγαθαγγελίδης δεν λέει   να συμμορφωθεί. Δεν μπορώ να 
κάνω τίποτα παραπάνω. Υπάρχει η διαδικαστική πρόταση του Δημάρχου. Ποιοι 
συνάδελφοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν  24 σύμβουλοι: 



Μ.Ποτουρίδης, Ι.Κουρουζίδης, Δ.Ταχματζίδης, Μ.Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος, Κ. Κόλβατζης , Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές, 
Κ.Βαφείδης, Γ.Ουρσουζίδης, Ν.Χαμαλής, Σ.Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, 
Α.Ταραλάς, Β. Γιαννουλάκης, Σ.Παναγιωτίδης, Λ.Τσαβδαρίδης, Θ.Σιδηρόπουλος, Ε. 
Σοφιανίδης, Ι.Ακριβόπουλος, Ε.Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος :Ποιοι διαφωνούν; 
 Υπέρ  της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Χ.Γεωργιάδης. 
 Αγαθαγγελίδης :Δεν επιτρέπεται να  έχουμε πρόταση εμείς; 
 Πρόεδρος :Βεβαίως. Ψηφίζετε τη δική σας πρόταση. 
 Αγαθαγγελίδης :Βάλτε την σε ψηφοφορία. 
 Πρόεδρος :Το ΔΣ αποφάσισε. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-5-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 2ου θέματος «Ονομασία 
του δημοτικού Άλσους περιοχής Παπάγου σε «Άλσος Πατριάρχου Βαρθολομαίου» 
προκειμένου αυτό να εξεταστεί από την αρμόδια επιτροπή του Δ.Σ. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    241/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 

 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 
 Ε. Λελεκάκης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές X. Μουτσιόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-6-1999 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


